

# Referat bestyrelsesmøde 6/2023



31.10.2023

**Deltagere:** Hans Henrik Fløe (HHF) Einar Larsen (EL) Mogens Næslund (MN) Jess Thygesen (JT) Steen Andersen (SA) Inga Andersen (IA) Dorrit Hove Christiansen (DHC) Benny Dahl (BD) Poul Bagger Stenfeldt (PBS) og Morten Kiil (MK)

## 1. Budgetopfølgning 2023

MN har udsendt opfølgning pr. 30.9.23. Det ser fornuftigt ud. MN gennemgik de væsentligste afvigelser. Der er god likviditet. Målet for indbetaling af medlemsgaver er nu nået. Vil vil dog gerne stadig modtage gaver på kontoen.

## 2. Budget 2024 samt principper for Golf Cafeen

MN har udsendt materiale til de enkelte budgetansvarlige. Mangler indberetning fra enkelte. HHF nævnte en mulig regulering af ung-senior kontingentet inden for bemyndigelsen fra generalforsamlingen.

Der var udsendt notat fra møde mellem HGK v/MN,DHC og MK og Golf Cafeen.

Bestyrelsen drøftede følgende punkter:

Brug af hul 19, fordeling af indtægter/udgifter og evt. konsekvenser af forhandlingen.

## 3. Bestyrelsesvalg marts 2024

Der har været kontakt til forskellige emner til bestyrelsen, men der har indtil nu, været begrænset interesse for at indtræde i bestyrelsen. Bestyrelsen arbejder videre med at finde emner.

## 4. Banens anvendelse

Punktet er relevant i forhold til, at nogle af vores erhvervsaktive medlemmer og 9 huls medlemmer jfr. generalforsamlings-beslutning skal have mulighed for at spille både forni og bagni.

MK redegjorde for de tanker der ligger bag, at vi kan udnytte banen i forhold hertil. Der er 3 scenarier for anden anvendelse af banen.

1. Vend banen periodisk
2. Oprettelse af ”ny” bane ”Bagni”
3. Sløjfemodul/flettetider

Der er relativt megen administration ved at ændre til scenarie 2 og 3 iflg. Golfbox, og scenarie 1 er p.t. ikke muligt på grund af tidligere generalforsamlingsbeslutning.

Efter en længere drøftelse blev det besluttet, at bestyrelsen vil sondere mulighederne for at vende banen periodisk.

## 5. Skiltning på banen

JT fremlagde udkast til ny skiltning på hele banen, herunder henvisningsskilte.

Der er bevilget fondsmidler hos Sparekassen Danmark Hals Fonden og Ulsted Fonden på kr. 70.000 til formålet. Skiltene forventes udskiftet, så de er klar til sæsonstart 2024.

Projektet blev godkendt.

## 6. Møde med Klubber i klubben

HH har udsendt gældende ”Rammevilkår for klubber i klubben”. Der var en kort drøftelse af start-tidspunkterne for klubber i klubben.

SA, DHC og MK arrangerer og deltager i mødet, der afholdes i løbet af november måned.

## 7. Drøftelse evalueringsrapport (Morten)

MK har udsendt rapport omhandlende medlemssituation, medlemstilfredshed, udnyttelse af banen, gæster og greenfee.

Rapporten giver baggrund for et særskilt møde, hvor rapporten skal behandles. Mødet finder sted i januar måned 2024.

## 8. Medlemsmøde november 2023

Medlemsmøde afholdes tirsdag den 28.11.23 kl. 19. Invitation udsendes primo november.

## 9. Bæredygtighed

HHF refererede fra mødet med DGU's bæredygtighedskonsulent. Der var ikke noget konkret at tage fat på, men det var mere en præsentation af de beskrivelser og lignende der skal udfærdiges for igangsætning af et bæredygtigheds-projekt.

Vi meddeler DGU, at vi p.t. ikke har ressourcerne til at indgå i et projekt.

## 10. Udvalg vedrørende vedtægter - orientering

HHF refererede fra det seneste møde, hvor udkast til spørgeskema til medlemmerne blev færdiggjort. Skal endeligt behandles på møde den 6.11.23

DGU laver spørgeskemaerne, så de kan behandles elektronisk.

## 11. Orientering fra

### 1. Sponsorudvalget

Vi har indgået sponsoraftale med Redmark revision. Der har været enkelte opsigelser af sponsorer, men disse er modsvaret af nye.

### 2. Begynderudvalget

SA refererede fra afholdt evalueringsmøde. Fadderordningen har kørt fint. Integrering af nye medlemmer er der arbejdet med, og har fungeret godt. Der var ros til udvalget for det udførte arbejde. Det er rigtig godt, at der er kommet struktur på arbejdet i begynderudvalget. MK refererede, at nybegynder-scoren på "Golfspilleren i centrum" er meget høj.

### 3. Rekrutteringsudvalg

MK omtalte de afholdte arrangementer Åben hus og golf for sjov.

### 4. Turneringsudvalget

DHC orienterede om, at udvalget er ved at udarbejde aktivitetskalender for 2024, der forventes klar i den nærmeste fremtid.

Der overvejes en spørgerunde til medlemmerne vedr. medlemsturneringerne.

### 5. Klub 37

PBS har haft 82 spillere i klub 37 i 2023. Der er 56 herrer og 26 damer. Der har været 21 nybegyndere igennem klub 37. Alle er blevet medlemmer!!

Nuværende udvalg fortsætter i 2024, og der ønskes opstart 3.4.24 og slutter 25.9.24.

Der laves fællesspisning med begynderudvalget 4 gange i løbet af sæsonen.

Spilsammen arrangementet i oktober har haft 34 deltagere. Det er flot.

### 6. Ungdomsudvalget

IA orienterede om, at det er "op ad bakke" at få de unge i gang. Der mangler en træner.

### 7. Husudvalget

Der er lavet et "team klubhus" med 5 medlemmer.

Robotklipperne driller. De skal til vinteropbevaring medio november.

Trailer på greenkeepergaarden er indregistreret og taget i brug.

Projekt med nye bagskure er nu prissat til ca. kr. 550.000 incl. inventar. Der er p.t. 26 på venteliste. Det forventes, at alle på venteliste vil få skabe til den nye sæson ved interne ombytninger. PBS har ansvaret for dette arbejde.

Da problemet således ikke er akut, sættes projektet på hold indtil videre. Dog arbejdes der

videre med udbedring af vandproblemerne i bagskurerne.

Projekt med foldevæg mellem mødelokale og restaurant er sat på hold indtil videre.

Vi har nu besluttet, at alle lamper i restauranten omforandres til LED pærer. Øvrige lamper i klubhuset udskiftes. Der er bevilget fondsmidler til projektet. Arbejdet udføres delvist ved eget arbejde.

Gulvpleje sættes i gang.

#### **8. Baneudvalget**

JT orienterede om, at afholdelse af udvalgs møder har haltet lidt.

Der skal koordineres ordentligt med opstart og oprydning.

Robotter på prøve fra Almas fra Aalborg. Det har ikke været nogen succes.

Der skal findes frivillige til at lave nye opsamlingspladser til affald.

Der søges ny traktor til driving-range.

Der er lavet frivillig-rum på greenkeepergaarden.

Der laves flisebelagte tee-steder med måtter til vinterbrug for at skåne tee-stederne på pay & play banen.

#### **12. Orientering fra formanden**

Indstilling om udnævnelse af æresmedlem blev godkendt af en enig bestyrelse.

Regionsmøde i DGU den 1.11.23 – HHF og EL deltager.

Der er møde i Golfing Nordjylland den 2.11.23 – HHF og MK deltager.

- Vores ungsenior-kontingent skal drøftes

Der er møde i GNG den 9.11.23 i Hjørring. Aabybro overtager formandsposten.

HHF og EL deltager i mødet.

Vi afventer tilbagemelding fra rådmand Jan Nymark Thaysen på afholdt møde. HHF følger op.

#### **13. Eventuelt**

Intet under dette punkt. Mødet afsluttet kl. 22.10

#### **Bestyrelsesmøder 2023/2024**

Tirsdag den 12. december 2023 kl. 17.00

Onsdag den 24. januar 2024 kl. 17.00

Onsdag den 28. februar 2024 kl. 17.00

Torsdag den 21. marts 2024 kl. 17.00

**Torsdag den 21. marts 2024 kl. 19.00 Generalforsamling**

Torsdag den 21. marts 2024 - Konstituerende møde